

<u>Crysler's Citizen Committee</u>	<u>Comité de citoyens de Chrysler</u>																
<p>Meeting held February 1<sup>st</sup> 2012 at the Centre de santé de l'Estrie</p>	<p>Réunion tenue le 1<sup>er</sup> février 2012 Au Centre de santé de l'Estrie</p>																
<p><u>Thought of the Day:</u> We are working together in a positive way to better our community. If we have a positive approach we will be stronger and we shall succeed. We want to promote and develop a "Sense of Community".</p>	<p><u>Pensée du jour</u> Nous travaillons ensemble dans une approche positive afin d'améliorer notre communauté. Si nous maintenons une telle approche nous serons plus fort ensemble et nous saurons réussir. Nous tenons à développer « un sens de communauté »</p>																
<p><u>Presence</u></p> <table data-bbox="261 709 824 846"> <tr> <td>Denise Bourdeau</td> <td>Lorraine Bourdeau</td> </tr> <tr> <td>Jean Larocque</td> <td>André Lavictoire</td> </tr> <tr> <td>Elaine Lavictoire</td> <td>Martine Provost</td> </tr> <tr> <td>Mike Lapp</td> <td></td> </tr> </table> <p>Motivated absence : Jean-Sébastien Larocque</p>	Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau	Jean Larocque	André Lavictoire	Elaine Lavictoire	Martine Provost	Mike Lapp		<p><u>Présences</u></p> <table data-bbox="829 709 1398 846"> <tr> <td>Denise Bourdeau</td> <td>Lorraine Bourdeau</td> </tr> <tr> <td>Mike Lapp</td> <td>Martine Provost</td> </tr> <tr> <td>Jean Larocque</td> <td>André Lavictoire</td> </tr> <tr> <td>Elaine Lavictoire</td> <td></td> </tr> </table> <p>Absence motivée : Jean-Sébastien Larocque</p>	Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau	Mike Lapp	Martine Provost	Jean Larocque	André Lavictoire	Elaine Lavictoire	
Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau																
Jean Larocque	André Lavictoire																
Elaine Lavictoire	Martine Provost																
Mike Lapp																	
Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau																
Mike Lapp	Martine Provost																
Jean Larocque	André Lavictoire																
Elaine Lavictoire																	
<p><u>Minutes from the last meeting held on the January 11<sup>th</sup> 2012</u> Moved by: Denise Second by: Mike</p>	<p><u>Procès-verbal de la dernière réunion :</u> Le 11 janvier 2012 Proposé par : Denise Appuyé par : Mike</p>																
<p>This meeting continued the unfinished agenda of January 11<sup>th</sup> 2012 meeting. Before the meeting started Mike gave us his sampling of an "Irish stew" delicious!!</p> <p><u>4. Financial report</u> Elaine prepared and explained the financial report for 2011. Moved by :Denise Second by: Martine</p> <p><u>5.Beautification:</u> Denise suggested that we try to find a landscape gardener to make a plan for the beautification of Chrysler.</p> <p><u>Trail:</u> Denise received a letter from Karen Macpherson assuring us that we are covered under the municipality insurance for the work our volunteers do on the trail. Jean Larocque had received a letter from the municipality stating that we were covered for 495,000\$.</p>	<p>Cette réunion termine l'ordre du jour de la réunion du 11 janvier 2012. Avant la réunion Mike nous a fait déguster sa version de « Ragout irlandais » Excellent !!</p> <p><u>4. Rapport financier</u> Elaine a fait le rapport annuel pour 2011 des finances. Proposé par : Denise Appuyée par : Martine</p> <p><u>5. Embellissement :</u> Denise a suggéré d'entreprendre les démarches pour avoir un paysagiste pour faire un plan pour l'embellissement de Chrysler.</p> <p><u>Sentier :</u> Denise a reçu une lettre de Karen Macpherson confirmant que nous sommes assurés sous la municipalité pour le travail des volontaires sur la piste. Jean Larocque avait reçu une lettre de la municipalité confirmant que nous étions assurés jusqu'à 495,000\$</p>																

<p><b><u>Historical:</u></b> Lina Massé gave Denise a photo album with pictures from our village. Denise asked Jean to bring the photos he collected in the village so that we could prepare a something for publication.</p> <p><b><u>6.Elections:</u></b> <b><u>Chair:</u></b> Moved by: Denise Second by: Lorraine That Mike Lapp become the chair Mike accepted</p> <p><b><u>Vice-chair:</u></b> Moved by: Jean Second by: Mike That André Lavictoire become the vice-chair</p> <p><b><u>Treasurer:</u></b> Elaine Lavictoire accepted to stay on as treasurer.</p> <p><b><u>Secretary:</u></b> Lorraine accepted to stay on as secretary.</p> <p><b><u>Directors:</u></b> Denise Bourdeau Martine Provost Jean-Sébastien Larocque</p> <p><b><u>Committee:</u></b> <b><u>Trail:</u></b> Andre, Jean , Mike , Elaine <b><u>Fundraising:</u></b> Jean, Elaine, Mike, Denise, André <b><u>Beautification:</u></b> Martine, Denise, Lorraine</p> <p><b><u>Historical:</u></b></p>	<p><b><u>Patrimoine :</u></b> Lina Massé a apporté à Denise un album photo de notre village. Denise demande à Jean d'apporter les photos qu'il a ramassées dans le village afin de préparer un projet pour publication.</p> <p><b><u>6.Élection :</u></b> <b><u>Président :</u></b> Proposé par : Denise Appuyé par : Lorraine Que Mike Lapp deviennent président Mike Lapp accepte</p> <p><b><u>Vice-président :</u></b> Proposé par : Jean Appuyé par : Mike Qu'André Lavictoire deviennent vice-président André accepte</p> <p><b><u>Trésorière :</u></b> Elaine Lavictoire se porte volontaire</p> <p><b><u>Secrétaire :</u></b> Lorraine Bourdeau se porte volontaire</p> <p><b><u>Conseillers</u></b> Denise Bourdeau Martine Provost Jean-Sébastien Larocque</p> <p><b><u>Sous comités</u></b> <b><u>Sentier :</u></b> André, Jean, Mike, Elaine <b><u>Levée de fond :</u></b> Jean, Elaine, Mike, Denise, André <b><u>Embellissement :</u></b> Martine, Denise, Lorraine <b><u>Patrimoine :</u></b> Jean, Denise, Martine, Lorraine</p>
<p><b>7. Meeting adjourned: at 8pm</b> <b>Proposed by : Mike</b> <b>Second by : Jean</b></p>	<p><b>7. Ajournement de la réunion à 20h</b> <b>Proposé par : Mike</b> <b>Appuyée par : Jean</b></p>
<p><b><u>Next meeting: 27th of February at The Side Door Restaurant at 6 ;60p.m. 2012</u></b></p>	<p><b><u>Prochaine réunion: le 27 février 2012 à 18h30 au restaurant The Side Door</u></b></p>